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Spørgsmål til skriftlig besvarelse stillet af Klaus Mygind den 4. juli 

2024 om etablering af skøjtebane i Enghaveparken 

 

Spørgsmål 

Jeg er blevet gjort opmærksom på, at der lokalt på Vesterbro er usikker-

hed om, hvordan situationen er mht. skøjtebanen på Enghave Plads vin-

teren 24/25. 

  

Jeg har derfor følgende spørgsmål: 

  

1. Er forvaltningen enig i, at Skøjtebanen skal etableres, så den er 

klar til brug 1. december, hvis ikke, der træffes politisk beslut-

ning om noget andet? 

2. Er skøjtebanen og materiel i en forfatning så det kan fungere 1. 

december? 

3. Hvilke handlinger har forvaltningen gjort for at finde en forpag-

ter af skøjteudlejning? 

4. Hvad er tidsplanen for indgåelse af aftale med forpagter? 

5. Er det forvaltningens opfattelse, at skøjtebanen opsættes og 

driftes uanset om det lykkes at finde en forpagter eller ej og er 

forvaltningens vurdering, at Skøjtebanen kan fungere uden 

skøjteudlejning? 

 

Spørgsmål 1 

Er forvaltningen enig i, at Skøjtebanen skal etableres, så den er klar til 

brug 1. december, hvis ikke, der træffes politisk beslutning om noget 

andet? 

 

Svar 

Forvaltningen forventer, at skøjtebanen i Enghaveparken etableres til 

ibrugtagning den 1. december 2024, hvis der ikke træffes politisk be-

slutning om andet.  
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Spørgsmål 2 

Er skøjtebanen og materiel i en forfatning så det kan fungere 1. decem-

ber? 

 

Svar 

Såvel bane som materiel er i brugbar stand, og skøjtebanen kan være 

klar til ibrugtagning den 1. december 2024. 

 

Spørgsmål 3 

Hvilke handlinger har forvaltningen gjort for at finde en forpagter af 

skøjteudlejning? 

 

Svar 

Skøjteforpagtningen er sendt i udbud.  

 

Spørgsmål 4 

Hvad er tidsplanen for indgåelse af aftale med forpagter? 

 

Svar 

Der er ansøgningsfrist den 26. august 2024, hvorefter forvaltningen går 

i dialog med eventuelle tilbudsgivere og finder en kommende forpag-

ter deriblandt. Forvaltningen forventer at indgå en kontrakt med start 

den 1. november 2024. 

 

Spørgsmål 5 

Er det forvaltningens opfattelse, at skøjtebanen opsættes og driftes uan-

set om det lykkes at finde en forpagter eller ej og er forvaltningens vur-

dering, at Skøjtebanen kan fungere uden skøjteudlejning? 

 

Svar 

Opsættes skøjtebanen uden en forpagter, der muliggør leje af skøjter, 

vurderer forvaltningen umiddelbart, at besøgstallene vil være markant 

lavere end år, hvor der har været en forpagter.  

 

Dette skyldes særligt, at institutioner og foreninger i lokalområdet – ek-

sempelvis daginstitutioner – ikke ventes at benytte faciliteterne i dagti-

merne, som det ellers har været tilfældet. Størstedelen af denne bru-

gergruppe lejer normalt udstyr.  

 

Tidligere forpagter har ligeledes solgt varme drikkevarer og indrettet 

områder med siddepladser til besøgende. Manglen på dette ventes 

også at påvirke besøgstallet negativt. 

 

 
Med venlig hilsen 
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Søren Tegen Pedersen 
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